
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:369 Stort antal oavslutade förundersökningar i Malmö 

Tidningen Sydsvenskan rapporterade lördagen den 25 november 2017 att 
Malmö når en toppnotering i antal häktade och anhållna. Det stora antalet 
frihetsberövanden gör att polisen inte hinner med att utreda andra grova brott, 
eftersom polisen prioriterar de brott där misstänkta sitter frihetsberövade. Enligt 
Åklagarmyndighetens statistik finns det nu mer än tre gånger så många öppna 
förundersökningar i Malmö som påbörjades för över ett år sedan men ännu inte 
avslutats som i både Stockholm och Göteborg. Detta är ytterst allvarligt, inte 
minst för de personer som har blivit utsatta för allvarliga brott. Tidigare 
inrikesministern Anders Ygeman utlovade en ”balanskommission”, vilket 
skulle vara en särskild grupp av poliser som ska fokusera på att utreda gamla 
brott och avsluta ärenden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson: 

 

Vilka åtgärder kommer ministern och regeringen att vidta för att infria 
tidigare statsrådet Anders Ygemans löfte om en ”balanskommission”, och när 
planeras kommissionen att vara på plats?  

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-01
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


